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 第 八 屆 香 港 半 馬 拉 松 龍 舟 錦 標 賽  

(  慈 善 籌 款  ) 

 賽  事  通 告  
 

由中國香港龍舟總會主辦、康樂及文化事務署資助之第八屆香港半馬拉松龍舟錦標賽，謹定於 

2017 年 10 月 15 日 (星期日) 假沙田城門河舉行。今年賽事首次挑戰半馬拉松 21.0975 公里 

並 同時設有 10 公里，將繼續以 慈善籌款形式舉行， 籌得款項將全數捐贈給受惠機構

香港認知障礙症協會 ( 簡稱 HKADA， 網址 www.hkada.org.hk) 作為支持受認知障礙症影

響的家庭提供專門的服務及全面的關顧，倡議適切的社區支援之用。 

 
每隊參加男子錦標組及混合錦標組之隊伍，必須籌款最少港幣 $10,000 元。而工商錦標賽 

及青年錦標賽 (U23) 隊伍必須分別各籌款最少港幣 $15,000 及 $5,000 元。 

 

請參閱本會網站 (www.hkcdba.org) 緊貼賽事詳情。 

 

NOTICE OF RACE 

8th Hong Kong Half Marathon Dragon Boat Championships  
(Charitable fund-raising) 

 
The 8 t h  Hong Kong H a l f  M a r a t h o n  Dragon Boat Championships organized by Hong 
Kong China Dragon Boat Association and subsidised by the Leisure and Cultural Services 
Department is scheduled on 15 October 2017 at the HKCDBA Training Centre. This year, we 
have two new race distances – 21.0975km Half Marathon races and the 10km races. 
Again, this  will be a charitable fund-raising event as in previous year. Fund raised will be donated 
to the Hong Kong Alzheimer’s Disease Association (also known as HKADA, website: 
www.hkada.org.hk), a non-profit organization, for the purpose of promoting quality dementia 
care in Hong Kong by providing specialized and comprehensive intervention and support services 
for families with dementia and advocating appropriate management of the condition in the 
community. 

Teams joining the Men and Mixed categories are required to raise no less than HK$10,000 each 
to join the regatta whereas Corporate and Youth (U23) at HK$15,000 and HK$5,000 respectively.  

Please stay tuned with our website at www.hkcdba.org for the latest updates. 

http://www.hkcdba.org/
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10 公 里 比 賽路線 圖 (10 km Race Route) 及 and 

21.0975 公 里 比 賽路線 圖 (21.0975 km Race Route) 
 
 

 

 
 

 

 

 

從中國香港龍舟總會石門訓練中心出發，繞過丫洲，並返回石門結束。 

The starting point and finishing point would both be at the HKCDBA Shek Mun 
Training Centre. 
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